

SKYDOME SAS

Entre-deux-villes, 02270 Sons et Ronchères France

EC Declaration of Incorporation in accordance with the EC Machinery Directive 2006/42/EC, appendix II 1.B

Déclaration d'Incorporation CE en conformité avec la Directive Machine CE 2006/42/CE, Annexe II 1.B

We hereby declare that the product described below:

Nous déclarons que le produit décrit ci dessous

Product description: Arcadef Evolution Pneumatique

Description du Produit :

conforms to the following requirements of the Machinery Directive 2006/42/EC, Appendix I, articles 1.1.2, 1.1.3, 1.1.5, 1.3.1, 1.3.2, 1.3.4, 1.5.3, 1.7.1, and 1.7.3.

est conforme aux exigences suivantes de la Directive machine 2006/42/CE, Annexe I, Articles 1.1.2, 1.1.3, 1.1.5, 1.3.1, 1.3.2, 1.3.4, 1.5.1, 1.5.3, 1.7.1, et 1.7.3.

The incomplete machine may only be commissioned and put into use when it has been confirmed that the complete installation into which the machine is to be incorporated conforms to the requirements of the EC Machinery Directive 2006/42/EC.

La machine incomplète ne peut etre installée et mise en service que si l'installation complète dans laquelle la machine doit être intégrée est conforme aux exigences de la directive CE 2006/42/EC.

The supplier commits itself to supply on demand either electronically or otherwise the relevant special documentation relating to a machine that does not conform to this. Any special technical documentation is to be issued in accordance with appendix VII part B.

Le fournisseur s'engage à fournir sur demande, par voie electronique ou autre, la documention spéciale pertinente relative à une machine non conforme. Toute documentation technique particulière est à émettre conformément à l'annxe VII partie B.

Name of the Responsible of the documents: Thierry Badet

Nom du responsable du document:

Address of the Responsible of the documents: Entre-deux-villes 02270 Sons et Ronchères, France

Adresse du responsable du document:

Applied harmonised standards: EN ISO 12100:2011 + Corrigendum (Corrigé) 1:2013,

Normes harmonisées appliquées : EN 60204-1:2019

Date/supplier signature:

Kunde

Date/ Signature Fournisseur:

Occupation:Managing DirectorProfession:Directeur General

Archiving: Original for supplier library / Copy to customer

Archivage: Original pour archivage fournissqur / Copie au client

Le 19/12/2024